
 
 
 
 
 
 
Schriftelijke vragen art. 33 

Toelichting: 
1. Agenda vragen (art. 34) zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan.  
2. Schriftelijke vragen (art. 33) zijn vragen die niet bedoeld zijn voor punten die op de agenda staan. 
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken plaatsen.   

Indiener: B.R. Winters (BBB Berkelland) 
Datum indiening vraag: 13.02.2024 
Datum verzending antwoord: Klik of tik om tekst in te voeren. 
 
Onderwerp: Spreidingswet & Opvang Oekraïners  
 
BBB Berkelland is niet verheugd met de spreidingswet (dwangwet). Dat Gemeenten gedwongen kunnen worden 
staat BBB Berkelland niet aan. Het is ook eigenlijk de landelijke overheid die de zaken niet op orde heeft en de 
verantwoordelijkheid zo bij de Gemeenten neerlegt.  
Op de een of andere manier moeten we er natuurlijk wel als mensheid uitkomen, graag in harmonie. Maar we 
moeten niet vergeten dat er negatieve gevolgen uit kunnen ontstaan als we verplicht worden asielzoekers op te 
vangen. 
De spreidingswet kan dan wel heel sympathiek lijken, maar Berkelland zou dan wel plek moeten hebben voor 
256 asielzoekers. Dit is zo’n 1/8 van het aantal asielzoekers die er in Ter Apel zijn. Als we dan ook 1/8 aan 
problematiek krijgen die er in Ter Apel is, dan doet dat wel echt wat met Berkelland… 
 
Vraag: Kan het College vertellen wat de spreidingswet voor Berkelland kan gaan betekenen?  
  Hoe wil het College de spreidingswet gaan invullen? 
Antwoord (in te vullen door college): 
 
Vraag: We hebben in Rekken plek voor 44 AMV. Klopt het dan dat we 256-44= 212 plekken  

moeten gaan realiseren voor asielzoekers in Berkelland? 
Antwoord: 
 
Vraag: Worden de mogelijke problemen ingecalculeerd? 
 En hoe gaat er dan voor gezorgd worden dat alles goed & veilig verloopt? 
Antwoord:  
 
Vraag: Het is mogelijk om met andere Gemeenten in Gelderland af te spreken dat zij asielzoekers extra 

gaan opnemen (zodat ze van Berkelland worden overgenomen). 
    Gaat het College kijken of hier mogelijkheden in zijn?  

Of wil het College gewoon aan de verplichting gaan voldoen? 
  
Opvang Oekraïners  
In de raadsbrief: “Stand van zaken opvang Oekraïense ontheemden” staat afsluitend “Er liggen in de komende 
tijd nieuwe uitdagingen voor ons.” 
Vraag: Wat zijn deze nieuwe uitdagingen en hoe wil het College hier invulling aan gaan geven? 
Antwoord: 
 
 


